

Tylenol® Forte

Analgesic and antipyretic

Composition

Active substance: paracetamol
Tablets and caplets of 500 mg; antiox.:
E 223

Properties/Actions

Tylenol Forte has pronounced analgesic and antipyretic properties. The onset of effect is rapid, it is reliable and easily tolerated. Allergic reactions are only rarely observed.

Indications/Uses

Against pain. In headache, toothache, muscle and menstruation pains, neuralgic and arthritic pain.

Against fever and pain: in colds, influenza and influenza-like respiratory infections, inflammations (e.g. of the throat, tonsils, ear).

Dosage/Administration

Adults: 1-2 tablets/caplets as required up to 3-4 times daily.

Directions for use

Preferably to be taken with liquid. Should not be used for more than 10

days unless medically prescribed. Store out of reach of children.

Restrictions for use

Contraindications

None known

Precautions

In the presence of severe liver or kidney disease regular medical supervision is indicated.

As with all analgesics, Tylenol should not be taken regularly over a prolonged period of time or in high doses.

Untoward effects

If taken correctly, no side-effects are known

Packages

Tablets of 500 mg: 20

Caplets of 500 mg: 20

CILAG LTD

Schaffhausen

Switzerland



© C 93

Tylenol® Forte

Contre les douleurs et la fièvre

Composition

Principe actif: paracétamol.
Comprimés et caplets à 500 mg; antiox.: E 223.

Propriétés/Effets

Tylenol Forte a des propriétés analgésiques et fébrifuges très marquées. Il se distingue par un effet rapide et fiable, et il est généralement bien toléré. Des réactions allergiques ne se rencontrent que très rarement.

Indications/Possibilités d'emploi

Contre les douleurs. En cas de céphalées, rages de dents, myalgies et dou-

leurs menstruelles, névralgies et douleurs rhumatismales.

Contre la fièvre et les douleurs: en cas de refroidissement, grippe et infections d'allure grippale, inflammations (p.ex. inflammations de la gorge, des amygdales, des oreilles).

Posologie/Mode d'emploi

Adultes: 1-2 comprimés/caplets jusqu'à 3-4 x par jour si nécessaire.

Instructions spéciales pour le dosage

A prendre de préférence avec un peu de liquide. Ne pas utiliser plus de 10 jours sans prescription médicale.

Médicament à conserver hors de portée des enfants.

Limitations d'emploi

Contre-indications

Aucune connue.

Précautions

Un contrôle médical permanent est indiqué en cas d'affections hépatiques ou rénales graves.

Comme tous les analgésiques, Tylenol ne doit pas se prendre chroniquement à des doses très élevées.

Effets indésirables

Aucun effet indésirable n'est connu en cas d'utilisation conforme aux prescriptions.

Présentations

Comprimés à 500 mg: 20

Caplets à 500 mg: 20

CILAG SA
Schaffhouse
Suisse

